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Collectie 
zonder museum 
Sinds 1 juni 2010 is het museum gesloten, de collectie 
is verhuisd naar een extern depot en alle collega's van 
het museum (met uitzondering van Frans Wijnvoord) 
zitten inmiddels in het Centrale Belastingkantoor aan de 

Laan op Zuid. Hier zetten wij onze activiteiten op het gebied van educatie 
tijdens de zogenaamde gesloten periode voort. Maar onze nieuwe stek is 
ook de plek van waaruit wij samen met de architect, de vormgever en de 
projectleiding de herinrichting en verbouw van het museum begeleiden en 
waar wij nieuwe activiteiten initieren met het oog op de heropening van het 
museum medio 2012. 

Een collectie zonder museum is vreemd, een leeg museum is nog vreemder. 
Dat de collectie twee jaar lang fysiek niet te zien is, komt doordat de 
collectie niet zomaar elders tentoongesteld kan worden. Het gaat immers 
om museale voorwerpen waar eisen aan klimaat en beveiliging gesteld 
worden. Internet is dan een mooi alternatief om toch nog van de collectie te 
blijven genieten. Via www.geheugenvannederland.nl kunt u topstukken van 
onze collectie terugvinden. 

Op dit moment wordt bekeken hoe de collectie via de digitale snelweg toe-
gankelijk kan worden gemaakt en hoe bezoekers aan onze website meer be-
trokken kunnen raken bij onze collectie. Bijvoorbeeld door gebruik te maken 
van erfgoedgemeenschappen binnen de vele mogelijkheden van social 
media. Het zoeken naar partners binnen de digitale netwerken van de diverse 
erfgoed- en wetenschappelijke instellingen, is daar een onderdeel van. 

Inmiddels zijn alle Imposten en jaarverslagen gedigitaliseerd. Nu wordt de 
historische documentatie gedigitaliseerd en volgen de zo vaak geraad-
pleegde ambtenarenjaarboekjes en de foto's. Het zal nog even duren voor-
dat alles op onze website beschikbaar komt en de website 'future' proof is, 
maar de ambitie is er en de uitvoering is in progress. 

Waar internet de bezoeker oneindig veel mogelijkheden biedt om vanuit het 
eigen huis zaken op te zoeken, zich te verdiepen in een bepaald onderwerp, 
verbanden te leggen en nieuwe werelden te ontdekken, blijft het museum 
toch echt de plaats zich te verwonderen over een een object, oog in oog te 
staan met het verleden, te verpozen en even weg te zijn uit de dagelijkse 
sleur. Vanaf medio 2012 bent u weerwelkom in het totaal vernieuwde 
Belasting & Douane Museum aan de Parklaan. 

Tot die tijd moet u het doen met www.bdmuseum.nl voor onze activiteiten 
en www.geheugenvannederland.nl voor onze collectie. 

F R A N S FOX 
directeur 
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